
 
 
Protokół Nr  XIV/2016 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 12 lutego 2016 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 radnych , 

rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji. 
Zmian do porządku obrad nie wprowadzono  
 Porządek  obrad  przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 
2015 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie  nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego w 2017 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz 
organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 
Skrwilnie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 
r. 

6. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zakończenie obrad. 

 
 

 
 
  Ad.1.Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

  Ad.2. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2016 rok. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIV/77/16 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3. 

  Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIV/78/16w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2017 

r., Uchwała  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

Ad.4. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIV/79/16 przyjęcia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gminie Skrwilno. 

Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/80/16 w sprawie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skrwilno na 2016 r. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. 

Ad. 6. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami.  

Poinformował, że w miesiącu styczniu br wojewoda zatwierdził listę rankingową dot. 

tzw.”schetynówek”. W naszej gminie dotyczy to grogi w Kotowach oraz drogi powiatowej w 

Skrwilnie. W obu przypadkach przetargi na te zadania zostały ogłoszone. Po koniec lutego 

będziemy znali wykonawców. Prace ruszą od kwietnia br. Na razie nie wiadomo jakie, kiedy i 

na co zostaną ogłoszone kolejne konkursy, w których będziemy chcieli wziąć udział, dlatego 

należy się do tego przygotować, szczególnie w zakresie środków własnych. Poziom 

zadłużenia gminy wynosi około 14 % przy bezpiecznym wynoszącym 30%. 

     W połowie stycznia zakończył się konkurs drogowy, w którym wzięliśmy udział o środki 

na drogę Skudzawy-Urszulewo. Do połowy marca będzie wiadomo, co należy we wniosku 

poprawić. Aby była szansa na dofinansowanie zadanie podzieliliśmy na dwa odcinki. Na 



pierwszy prawdopodobnie dostaniemy ale na drugi będziemy czekać do następnego rozdania. 

Ograniczenia finansowe na te zadania dotyczyły kwoty 508 tys. zł.  a nasza dokumentacja 

opiewa kwotę 850 tys. zł. 

     W ramach PROW są w tym roku będzie jeszcze jeden konkurs dotyczący działań wodno-

kanalizacyjnych. Z końcem roku oddaliśmy do użytku nowy zbiornik retencyjny. Jest już 

napełniony wodą, ale sytuacja z wodą jest nadal niepewna, dlatego składamy dokumentacje 

na budowę trzeciej stacji uzdatniania wody, która prawdopodobnie powstanie w Rudzie lub 

Skudzawach, ale ostatecznie pokażą miejsce badania geologiczne. 

 Kolejny nabór dotyczy targowiska, ale nie znamy żadnych szczegółów tego naboru.  

W ramach tego konkursu można by zdobyć środki na dalszą modernizację naszego 

targowiska. 

W ramach RPO była możliwość zdobycia dofinansowania na remont gminnego przedszkola, 

ale okazało się to wątpliwe. Przedszkole będzie jednak remontowane w ramach projektu 

OZE. Konkurs ten będzie ogłoszony w drugim półroczu. 

  Od marca będzie remontowany budynek Urzędu Gminy. Konieczne prace konserwacyjno-

budowlane wykonany własnym kosztem natomiast wymiana instalacji elektrycznej, co, 

docieplenia stropów będą wykonane w ramach OZE, z uzyskaniem na ten cel 85% dotacji. 

Ad. 7. 

Przewodniczący rady poinformował zebranych, ze decyzje o podwyżkach ryczałtu dla 

sołtysów o strażaków biorących udział w akcji są przewidziane od III kwartału br. 

Pani Mariola Żołnowska – sołtys sołectwa Ruda powiedziała, że jeżeli podwyżka ma być 

dopiero od III kwartału, to niech jej w tym roku wcale nie będzie. 

Ad.8. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

Protokolant                      Przewodniczący Rady 

       

      Danuta Szymańska            Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 



 

 

 
 
 


